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SLOVENSKO: Na to, že prezidentke Zuzane Čaputovej sa nepáči stretnutie ministra
zahraničných vecí SR Juraja Blanára s jeho ruským kolegom Sergejom. Lavrovom raegoval
na sociálnej sieti aj premiér Slovenskej republiky Robert Fico.

Podľa neho politická malosť prezidentky vytŕča na konci jej mandátu ako Čomolungma.

Blanár na rozdiel od prezidentky  vykonáva suverénnu slovenskú zahraničnú politiku.

Fico preto položil prezidentke jednoduchú otázku.  „Po tom, čo ste odobrili darovanie funkčného
systému protivzdušnej obrany S-300 Ukrajine a nepovedali ste ani slovo proti stiahnutiu dočasne
umiestnených Patriotov, pôjdete do Talianska presviedčať vládu, aby nám tu nechala zapožičaný
taliansky systém PVO, ktorý ide stiahnuť?“

Fico pripomenul Čaputovej, že je hlavná veliteľka Ozbrojených síl SR a vďaka jej „servilnosti k
cudzím záujmom“  má leví podiel na zdecimovaní našej armády.

„Kto bude, pani prezidentka, a ako chrániť naše atómové elektrárne a iné strategické ciele? Vám to
je úplne jedno, hlavne, že Vás na Západe majú radi“, konštatoval premiér.

Fica tiež šokovalo aj to, ako sa na adresu politiky vlády SR vyjadruje veľvyslanec Veľkej Británie v SR
N. Baker.

„Predstavte si, že by v Londýne vystúpil náš veľvyslanec a bral by si do úst britskú vládnu politiku a
britského premiéra. Čudujem sa veľvyslancovi, že je prekvapený mojimi stanoviskami, že Západ
nepodporuje mier na Ukrajine“, uviedol slovenský premiér.

Podľa neho by možno bolo lepšie, keby občanom SR ambasádor vysvetlil, akú úlohu zohral bývalý
britský premiér Boris Johnson, keď krátko po začatí vojny na Ukrajine pôsobil na ukrajinské politické
vedenie, aby nepodpísalo mierovú zmluvu s Ruskom, ktorá garantovala Ukrajine EÚ perspektívu a
vojenskú neutralitu.

„Alebo keby si vypýtal súhlas od svojho ministra zahraničných vecí D. Camerona a zverejnil jeho
militantné vystúpenie na samite v Paríži v pondelok“, prezradil opäť niečo zo zákulisia vysokej
politiky.

„To sú minimálne dva dôvody, prečo by ho nemalo prekvapovať, že nie som presvedčený o
úprimnosti Západu dosiahnuť na Ukrajine mier. A znovu zopakujem, že stratégia Západu využiť vojnu
na Ukrajine na ekonomické, vojenské a politické oslabenie Ruska nefunguje“, napísal na záver
reakcie Robert Fico.
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